

# Knit-Pak™+

## Impregnated Knitted Cord



### **Indications:**

A prescription-only, Aluminum Chloride Hexahydrate impregnated cord is used for temporary chemo-mechanical retraction of gingival tissues and hemostasis of the gingival margin around the tooth. It is intended for accurate and enhanced results when acquiring dental impressions, for cavity preparation or wherever hemostasis and retraction is required.

### **Contraindications:**

- Do not use on persons with known allergy to aluminum chloride
- Do not use in patients with significant periodontal disease or furcation involvement.
- Do not leave the cord in the gum for more than 20 minutes as this may cause a lasting recession of the gum.

To obtain a SDS, visit Premier® Dental at [premierdentalco.com](http://premierdentalco.com) or call 610-239-6000.

# Knit-Pak™+

Fil tricoté imprégné

FR

**premier®**

## Indications:

Un fil imprégné d'hexahydrate de chlorure d'aluminium, délivré sur ordonnance uniquement, est utilisé pour la rétraction chimio-mécanique temporaire des tissus gingivaux et pour l'hémostase de la marge gingivale autour de la dent. Il est conçu pour fournir des résultats précis et améliorés lors de l'acquisition d'impressions dentaires, pour la préparation des cavités ou à chaque fois qu'une hémostase et une rétraction sont requises.

## Contre-indications:

- Ne pas utiliser sur des patients ayant une allergie connue au chlorure d'aluminium.
- Ne pas utiliser sur des patients présentant une maladie parodontale sévère ou une atteinte des furcations.
- Ne pas laisser le fil dans la gencive plus de 20 minutes car cela risquerait d'entraîner une récession durable de la gencive.

Pour obtenir une fiche technique de santé-sécurité, se rendre sur le site de Premier® Dental à l'adresse [premierdentalco.com](http://premierdentalco.com) ou composer le 610 239-6000.



Manufacturer:  
Premier® Dental Products Company  
1710 Romano Dr. Plymouth Meeting, PA 19462, USA



1119074 Rev4 SD